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Jaarverslag 2020 

 

Inleiding 

Voor Nederland, maar zeker ook voor onze vereniging was 2020 een bijzonder jaar. We keken uit 

naar eindelijk weer een jaar waar we plannen konden maken. In november 2019 hielden we een 

ledenbijeenkomst waar we al vast een deel van onze plannen presenteerden en met de leden van 

gedachten wisselden over hun ideeën daarbij. Het geheel werd in december 2019 door het bestuur in 

een plan met bijbehorende begroting vastgesteld en we maakten ons op voor de ledenvergadering in 

maart van dit jaar. Maar het liep anders. In de loop van februari diende zich het Coronavirus aan. 

Eerst leek het allemaal nogal mee te vallen, maar al snel werd duidelijk dat Nederland, maar ook ver 

daar buiten een groot probleem had. Alles was plotseling anders. Ook de ledenvergadering die 

gepland stond op 16 maart moest worden afgeblazen. Daar zaten we dan, niets van onze plannen 

was realiseerbaar. We moesten besluiten de wedstrijden, de vislessen, tal van andere activiteiten op 

zijn minst uitstellen, en naar later bleek, zelfs grotendeel definitief afblazen. Gelukkig konden we de 

geplande onderhoudswerkzaamheden in Meddo en Kotten wel grotendeels – laten – uitvoeren. 

Kortom 2020 werd een zeer bijzonder jaar. 

We zullen in dit jaarverslag onderwerpsgewijs ingaan op wat er in 2020 wel heeft kunnen 

plaatsvinden. 

 

Activiteiten 

Wat de geplande activiteiten kunnen we kort zijn. Slechts 2 van de 7 geplande wedstrijden konden 

door gaan. Datzelfde gold voor 3 van de 9 geplande 55+wedstrijden. Voor de jeugd moest alles 

worden geschrapt. De bijeenkomsten met de leden konden geen doorgang vinden, kortom, alleen – 

individueel – vissen bleek in 2020 mogelijk en dat was het dan. 

 

Gezondheidsonderzoek SVN  

In het voorjaar werd opnieuw vis uitgezet. Al snel bleek dat er sprake was van – meer dan normale – 

vissterfte. Ook onze “vrienden aalscholvers” bezochten onze wateren regelmatig. Kortom, er was 

enige zorg over wat er gaande was. In overleg met Sportvisserij Nederland hebben wij twee keer een 

Gezondheidsonderzoek laten uitvoeren. Bij beide onderzoeken bleek dat de vis gezond was en de 

kwaliteit van het viswater boven gemiddeld was. Geen reden om je daarover zorgen te maken dus. 

Maar wat dan wel. Een voorlopige en meest voor de hand liggende conclusie is dat de – relatief – 

warme winter en de wat grote hoeveelheid vis die is uitgezet van invloed zijn geweest. Besloten werd 

het advies om “bij te voeren” met speciaal voer werd gevolgd. De sterfte werd snel minder en stopte 

vrij kort erna. Bij visuitzettingen in de toekomst zal dit worden meegenomen.  
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Bestuur 

 Het bestuur heeft in 2020 5 keer (13/1; 24/2; 11/3; 14/9; 14/12) vergaderd. Van de 5 waren er 3 nog 

voor de Coronacrisis. Toen hebben we met alle goede voornemens ingezet op een prachtig seizoen/ 

De laatste in die reeks was 11 maart. Daarna was het eigenlijk niet meer verantwoord te vergaderen. 

Veel zaken werden telefonisch besproken en afgedaan. De zaken die in de periode 15 maart tot 14 

september speelden hebben we in de bestuursvergadering van14 september besproken en alsnog 

goedgekeurd. Op 14 december hebben we de besluiten genomen die betrekking hebben op 2021. 

Door deze bijzondere omstandigheden is het ons ook niet gelukt nieuwe mensen voor het bestuur te 

interesseren. Onderhoud moesten we anders inrichten. Controles moesten wordt geschrapt omdat we 

de veiligheid van onze controleurs niet konden waarborgen. Ingrepen moesten gedaan om – als 

gevolg van de droogte – verder verval van de oevers moesten voorkomen. Kortom, ook voor het 

besturen van de Vereniging was 2020 ook bepaald niet het beste jaar. In de eerstvolgende 

ledenvergadering zal hierover uitvoerig verslag worden gedaan. 

 

Beheer en Onderhoud  

Als gevolg van de Coronamaatregelen moest de werkwijze van de werkgroep worden herzien. Samen 

optrekken kon niet langer meer, laat staan aansluitend even napraten onder het genot van een kopje 

koffie. Er mocht alleen in groepjes van twee en op 1,5 meter afstand worden gewerkt. Ook moest een 

deel van de werkzaamheden worden uitbesteed aan derden, wat extra kosten met zich mee bracht. 

De samenstelling van de leden van de werkgroep veranderde. Een paar van de “oudgedienden” wilde 

toch al aan het eind van het jaar stoppen. Door de maatregelen gebeurde dat feitelijk al meteen. 

Helaas konden we daaraan niet de aandacht besteden die we wilden. Schriftelijk hebben we hen al 

vast bedankt voor de vele jaren die zij voor de vereniging actief waren. Echt er even bij stil staan 

gebeurt zeker nog een keer. Voorts werden we in 2020 geconfronteerd met beschadigingen aan de 

oevers in Meddo en Kotten. De droogte, maar ook de langdurige aanwezigheid van muskusratten 

hadden de over op een aantal plekken instabiel gemaakt. Spontaan vielen zelfs een paar bomen om. 

Voor Kotten werd gekozen voor een volledig herstel. Helaas moesten ook – met name in Kotten – een 

aantal bomen die enigszins beeldbepalend waren worden omgehaald. In overleg met de gemeente 

Winterswijk heeft op een aantal plaatsen herplant plaatsgevonden. 

 

Commissies 

De werkzaamheden van de diverse commissies moesten op een zeer laag pitje worden gezet. De 

veiligheid van de mensen, maar ook de Coronaregels lieten nauwelijks ruimte om iets te organiseren. 

Vrijwel alle controles moesten worden geschrapt. Als gevolg hiervan, maar mede ook door de 

toename van het aantal leden, was de overlast in 2020 groot. Vaker dan ooit moesten we helaas een 

beroep doen op BOA’s en Politie.  

Voorts is het ons – met uitzondering van de commissie Beheer en Onderhoud – ook dit jaar weer niet 

gelukt om nieuwe vrijwilligers te vinden. In 2021 zullen we dat zeker opnieuw oppakken.  
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Samenwerkingen 

Met Hengelvereniging Het Voorntje en Camping Italiaanse Meren werd een samenwerking 

afgesproken voor de verkoop van dag-/weekkaarten voor gasten van Camping Italiaanse Meren. De 

nieuwe dag-/weekkaarten geven voortaan ook het recht om in het Kloosterveld te vissen. Uiteraard 

zijn de reglementen zoals die voor onze viswateren gelden integraal van toepassing.  

Met Hickory echter is de samenwerking beëindigd. Het bestuur stelde – bij de evaluatie van het 

gebruik van de accommodatie in relatie tot de kosten – vast, dat voortzetting van de samenwerking 

niet zinvol was. Het oorspronkelijke idee om hey Clubhuis van Hickory ook te gebruiken voor 

prijsuitreikingen na wedstrijden en het organiseren van vislessen, e.d. is niet van de grond gekomen. 

Gebleken is dat hiervoor kennelijk niet voldoende draagvlak is. De bij Hickory aanwezige spullen zijn – 

tijdelijk – opgeslagen in een container. In de komende maanden zal naar een structurele oplossing 

worden gezocht. Een optie daarbij is het uitbreiden van het gebouw bij de Puls.  

 

Financiën 

Hoewel we in maart geen ledenvergadering hebben konden houden en dus geen goedkeuring hebben 

kunnen vragen van de begroting heeft het bestuur in 2020 datgene gedaan dat – naar het oordeel van 

het bestuur – gedaan moest worden om de vereniging draaiende te houden. Tegenvallers waren er 

door extra onderhoud dat in Kotten en in Meddo – o.a. als gevolg van de droogte – uitgevoerd moest 

worden. Een meevaller was de toename van het aantal leden. In de voorjaarsvergadering zal het 

bestuur dit uiteraard nader toelichten. Een positief exploitatiesaldo is ondanks alles toch gelukt en 

daar is het bestuur best blij mee. Een deel van het saldo is gereserveerd om de te verwachten extra 

kosten voor onderhoud in Meddo mede te kunnen financieren. 

 

2021 

In december werd het jaarplan en de begroting voor het komende jaar door het bestuur vastgesteld. Al 

eerder – in september – werd besloten de contributie per 1 januari met – gemiddeld - € 5,- te 

verhogen. Belangrijkste reden voor de verhoging is de verhoging van de afdrachten aan Sportvisserij 

Nederland en de Hengelsport Federatie Midden Nederland. Voorts is rekening gehouden met de – 

verwachte – toename van de kosten voor onderhoud van de viswateren. Begin 2021 zal voor het 

onderhoud aan de drie viswateren een plan worden opgesteld. Voorts is besloten om – voorlopig voor 

de periode van één jaar – een deel van de controles uit te besteden aan Globe Security. De 

controlecommissie blijft overigens ook gewoon actief. In het najaar van 2021 zal deze werkwijze 

worden geëvalueerd.  
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Tot slot 

We kunnen niet zeggen dat 2020 een jaar was waar we met voldoening op kunnen terug kijken. Wel 

een jaar waarin veel van ons werd verwacht. Daar kunnen we wel trots op zijn. Onze vereniging heeft 

2020 goed door staan. We zullen echter wel moeten kunnen beschikken over voldoende mensen die 

de kar – mee – willen blijven trekken. Dat geldt zowel voor het bestuur als voor de diverse 

commissies. 

Rest ons een ieder die zich op welke wijze dan ook heeft ingezet voor onze vereniging hiervoor te 

bedanken. 

Het bestuur heeft er alle vertrouwen in dat het ons lukt in 2021 weer een echt actieve vereniging te  

zijn. 

Winterswijk, januari 2021.  

 

Vastgesteld in de vergadering van het bestuur op 31 mei 2021. 

 

Het bestuur 

Hans Bax     Chris Slotboom 

Voorzitter     Secretaris 

 

 

Goedgekeurd in de Ledenvergadering van 20 september 2021. 

 

Hans Bax     Nico Legters 

Voorzitter     2e Secretaris 


